
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat   Képviselő-testületének  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi  Bizottsága   2011. április 12-én  10:30  órai kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal 
tanácstermében megtartott  nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Dzsupin Imréné  elnök, Borbás Elvira tag, Füzesi Péter Pálné tag.

Meghívottak:    Juhász Sándor polgármester
    Dr. Páczi Antal alpolgármester
    Szalai Gábor OKKSB  elnök
    Dr. Pácziné Félix Anna PTB elnök
    

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyző
 Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi vezető 

Dzsupin  Imréné  elnök: Köszönti  a  megjelenteket  a  bizottsági  ülést  10.30  órakor  megnyitja. 
Megállapítja, hogy 3 bizottsági tag megjelent, a bizottság ülése határozatképes. 

A jegyzőkönyvvezetésére Kifutné Szerencsi  Ildikót,  a jegyzőkönyv hitelesítésére  Borbás Elvira 
bizottsági tagot kéri fel. 

Az  Egészségügyi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  a  jegyzőkönyv  vezető  és  a  hitelesítő 
személyére tett javaslatot 3 igen szavazattal elfogadta. 

Javasolja, hogy a következő napirendi pontokat fogadják el: 1. Gyermeknap a környezetvédelem 
nevében, tájékoztató,  2.  Tiszta Udvar, Rendes Ház, Szép Környezet,  Jó Közérzet  program 
előkészítése,  3.  Parlagfű  mentesítés  népszerűsítése,  4.  ZOLLAED  Plus   félautomata 
defibrillátorral kapcsolatos tájékoztató, 5. Egyebek. 

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság  a napirendi pontokra, azok sorrendjére tett 
javaslatot 3  igen szavazattal elfogadta.

 1. Gyermeknap a környezetvédelem nevében, tájékoztató

Dzsupin Imréné bizottság elnöke:  2011. május 27-én pénteken kerül megrendezésre a kemping 
területén.  A tanárok  korcsoportonként  a  környezetvédelemmel  kapcsolatban  totót  töltetnek  ki. 
Rajzversenyt szerveznek szintén a környezetvédelem nevében, parlagfűmentesítést népszerűsítenek 
propaganda anyagokkal. A nap végén a legjobban ajándékban részesülnek. Kéri, ha valakinek van 
kiegészítése az mondja el. 

Borbás Elvira tag: Próbálja felvenni a kapcsolatot a Zöld Fiatalok Egyesülettel. Ki fognak jönni 
egy „Tükörben a világ” programmal, aminek keretében a globális nevelésre hívják fel a figyelmet. 
Interaktív foglalkozásokat, rendhagyó órákat szerveznek korcsoportonként. 

Dzsupin Imréné bizottság elnöke:  Kéri a bizottságot, hogy a tájékoztatót fogadják el. 
A  bizottság 3 igen szavazattal a tájékoztatót elfogadta. 

 2. Tiszta Udvar, Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet program előkészítése

Dzsupin Imréné bizottság elnöke: Ez már hagyomány, a Falunapon szokták átadni az
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emlékplaketteket,  okleveleket.  Kéri,  hogy  a  májusi  Hírmondóban  jelenjen  meg  a  cikk  és  az 
interneten is legyen elérhető a jelentkezési lap. A plakettel kapcsolatban fel kell venni a kapcsolatot 
a gyártóval. 

Borbás Elvira tag: Vállalja, hogy a gyártóval fel veszi a kapcsolatot és megrendeli a plaketteket. 

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: Kérdezi,  hogy  van-e  még  valakinek  hozzászólása? 
Megállapítja, hogy nincs. Kéri a bizottság tagjait, hogy a tájékoztatást fogadják el. 

A  bizottság 3 igen szavazattal a tájékoztatót elfogadta. 

 3. Parlagfű mentesítés népszerűsítése

Dzsupin  Imréné  bizottság  elnöke: Tájékoztatja  a  bizottságot,  hogy  a  parlagfű  mentesítés 
népszerűsítésével  kapcsolatban a  Hírmondóban cikket  fognak megjelentetni.  Fel  fogják  hívni  a 
lakosság figyelmét a parlagfűmentesítés fontosságára. Kérdezi, hogy van-e valakinek hozzászólása 
a tájékoztatóhoz?  Megállapítja, hogy nincs. 
A bizottság a tájékoztatást 3 igen szavazattal elfogadta. 

 4. ZOLLAED Plus  félautomata defibrillátorral kapcsolatos tájékoztató

Dzsupin Imréné bizottság elnöke: Az tájékoztatót mindenki megkapta, átnézte. Nagyon jó lenne, 
de  az önkormányzat anyagi lehetősége nem teszi lehetővé a készülék megvásárlását. Kérdezi, hogy 
a tájékoztatáshoz van-e valakinek hozzászólása?  Megállapítja, hogy nincs. 
A bizottság a tájékoztatást 3 igen szavazattal tudomásul vette. 

5. Egyebek

Dzsupin Imréné bizottság elnöke: Juhász Sándor polgármester tájékoztatta, hogy a temető mögött 
2,6 hektáron megkezdődött az erdőnek a visszatelepítése. 
Szintén az egyebekben szeretné elmondani, hogy 2011. április 15-én pénteken szemétszedés lesz. 
Az iskolából részt vesznek a gyerekek, a civil szervezeteknek ki ment a meghívó, bízik benne, hogy 
minél többen részt vesznek rajta. 

Füzesi  Péter  Pálné  tag: A  szülők  jelezték,  hogy  pénteken  nem  tudnak  részt  venni,  mivel 
dolgoznak.

Dzsupin Imréné bizottság elnöke: Monorierdő belső területe lenne megtisztítva, azt a gyerekekkel 
is meg tudják csinálni. Sajnos a gond az, hogy ha szombatra szervezik, akkor sem jönnek csak kis 
létszámmal a felnőttek. Kérdezi, hogy az egyebekben szeretne-e valaki még hozzászólni? 
Megállapítja, hogy nem az ülést 10.45 perckor bezárja. 

K.m.f.

Dzsupin Imréné Borbás Elvira
bizottság elnöke  jegyzőkönyv hitelesítő


